

(7) P.C. 1991-2549—Charles Gerald Penney, Vice-Chairman (Chief Operating Officer) of the Farm Credit Corporation.—Sessional Paper No. 343-6/2G.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Agriculture).

(8) Returning Officers for the following electoral districts:

P.C. 1991-2562—Presley A. Nickle, for Hastings—Frontenac—Lennox and Addington;

P.C. 1991-2563—Kenneth Graham, for Carleton—Charlotte;

P.C. 1991-2564—Margaret Pronyk, for Churchill;

P.C. 1991-2565—Phyllis Basaraba, for Edmonton North.—Sessional Paper No. 343-6/5E.

(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on House Management).

Mr. Cooper, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0035, 343-0175, 343-176, 343-0491, 343-0528, 343-0606, 343-0613 concerning rural communities.—Sessional Paper No. 343-9/15D.

Mr. Cooper, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 342-8096, 343-0045, 343-0046, 343-0050, 343-0065, 343-0066, 343-0299 and 343-0490 concerning Canada Post Corporation.—Sessional Paper No. 343-9/17F.

Mr. Cooper, for Mr. Andre, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0510, 343-0595, 343-0715 and 343-0892 concerning the 125th anniversary of the birth of Marie Sklodowska Curie.—Sessional Paper No. 343-9/27E.

Mr. Cooper, for Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0693 to 343-0703 concerning the Canadian Broadcasting Corporation.—Sessional Paper No. 343-9/28E.

Mr. Cooper, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions Nos. 343-0624 et 343-0774 concerning abortion.—Sessional Paper No. 343-9/73A.

(7) C.P. 1991-2549—Charles Gerald Penney, vice-président (chef de l'exploitation) de la Société du crédit agricole.—Document parlementaire n° 343-6/2G.

(Renvoyé au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 32(6) du Règlement).

(8) Directeurs de scrutin pour les circonscriptions électorales suivantes:

C.P. 1991-2562—Presley A. Nickle, pour Hastings—Frontenac—Lennox and Addington;

C.P. 1991-2563—Kenneth Graham, pour Carleton—Charlotte;

C.P. 1991-2564—Margaret Pronyk, pour Churchill;

C.P. 1991-2565—Phyllis Basaraba, pour Edmonton-Nord.—Document parlementaire n° 343-6/5E.

(Renvoyés au Comité permanent de la gestion de la Chambre conformément à l'article 32(6) du Règlement).

M. Cooper, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-0035, 343-0175, 343-176, 343-0491, 343-0528, 343-0606, 343-0613 au sujet des communautés rurales.—Document parlementaire n° 343-9/15D.

M. Cooper, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 342-8096, 343-0045, 343-0046, 343-0050, 343-0065, 343-0066, 343-0299 et 343-0490 au sujet de la Société canadienne des postes.—Document parlementaire n° 343-9/17F.

M. Cooper, au nom de M. Andre, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-0510, 343-0595, 343-0715 et 343-0892 au sujet du 125^e anniversaire de naissance de Marie Sklodowska Curie.—Document parlementaire n° 343-9/27E.

M. Cooper, au nom de M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-0693 à 343-0703 au sujet de la société Radio-Canada.—Document parlementaire n° 343-9/28E.

M. Cooper, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions n°s 343-0624 et 343-0774 au sujet de l'avortement.—Document parlementaire n° 343-9/73A.